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STYRELSEPROTOKOLL SVANSKOGENS GOLF, 18 februari 2024 

Plats: Padel Hallen Ludvika (pga. snö). 
 

Närvarande: Annika Locander, Bengt Sjödahl, Ulf Bäcker, Sven-Rune Wiker, 

Conny Fridlund, Jan Willner, Karin Berg, Per Funke, Agneta Eriksson 

 

§ 1 Ordförande förklarade mötet öppnat 
 

 
§ 2 Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

 
§3 Föregående protokoll 2024-01-14 godkändes. 

Kvarstående punkter samt tidigare punkter som uppsamling. 
 

 
- Naturstigs frågan fortgår. Agneta och Karin har haft ett möte och kontaktat 

skolan för ett möte och diskutera ett samarbete. 
 
- Ansökan om Vindbonus har lämnats in. Det blev avslag i år igen. 

 
- Riskanalys för livsmedel har lämnats in till Ludvika Kommun. Ulf ska på ett 

möte hos kommunen för klarläggande av vissa frågeställningar från 
kommunen 
 

- Visit Dalarna har fått en uppskattad siffra på antalet greenfee gäster utanför 
Dalarna. Detta p.g.a. att vi inte kommer år dokumenten vid klubben. 

 

- Mötet med arbetsgrupperna har genomförts och det var 2st som frånsade sig 
fortsatt medverkan men 2st ny fyllde på så det är fulla arbetsgrupper. 

 

- Bengt jobbar vidare med nya Tee skyltar då de gamla är solblekta. 
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§ 4 Ekonomi 

-  Ekonomin har följt 2023år budget med ett litet överskott. 

- Bokslutet för 2023 är klart samt budgeten för 2024 är också färdig. 

- Redovisning kommer att ske på årsmötet 
 
§5 Rapporter 

- Sponsorarbetet har påbörjats och är till 50% klart vilket är bra gjort. 

- Det har inkommit frågor från kommunen gällande vårt bygge av nya 
omklädningsrummet/tävlingskansli. Det har missats i att lämna in en 
slutrapport för bygglovet.  

Sven-Rune har skickat in slutrapporten till kommunen så vi får se vad som 
händer. 

   

§ 6 Arbetsmiljö. och Yttermiljö 

 

 Denna punkt skjuts till nästa möte då det inte gick att komma åt inrapporterings 
listan på grund av för mycket snö vid klubbstugan 

  

Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st. 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

 
§ 7 Skrivelser. 
 

- Ansökan om feriearbetare 2024 är inlämnad. 
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§ 8 Årsmötet 

 Valberedningens förslag är klart för Årsmötet 

 2024 års budget och 2023 års bokslut är klart för Årsmötet 

 Verksamhetsberättelsen för 2023 och Verksamhetsplanen 2024 

gicks igenom och det behöver göras mindre justeras. 

 Agneta tar fram underlag för anmälan till helgfunktionärer. v18-v39 

  

 

§ 9 Övriga frågor 

 

Första tävlingsstart är planerat till V18, måndag 29 april 

Det blev diskussion gällande helgfunktionärs tiderna och förslaget 

blev att dela upp tiden i två pass 10–14 samt 14–18 på så sätt inte 

få långa tider. 

Skyltar gällande kameraövervakning kommer att införskaffas och 

sättas upp på alla infarter till området samt på anslagstavlan på 

utsidan klubbstugan. 

Det kom förslag på att eventuellt skapa en diskgolf bana. Samma 

regler som golf i stort sett men en mål korg placerad i närheten av 

befintliga greener dock utan att störa inspelet till greenerna. 

Studier kommer att genomföras för att se om det finns intresse i 

närområdet. 

Förslag på att ha en Midsommar golftävling/träff. Styrelsen arbetar 

vidare på frågan. 

  

§ 10  Nästa möte är den 10 mars 2024 kl. 14.00 på  
  Klubben eller på annan plats om det är för mycket snö. 

 

§10 Avslutning.  

 Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 

Bengt Sjödahl Ulf Bäcker 

Sekreterare Ordförande 


